

## Morgan Engel wiesselt bei d'LSAP

D'LSAP Sektion Gemeng Déifferdeng an eis Fraktioun am Gemengerot freeën sech, d'Morgan Engel an hire Reien opzehuelen: d'Morgan Engel huet d'Decisioun geholl, wéinst der Situatioun an der Piratepartei, säi Mandat als Gemengeconseillère bei der LSAP weiderzeféieren.

All Mënsch, deen sech zu de Grondwärter an dem Grondsazprogramm vun der LSAP bekennt, ass bei der LSAP wëllkomm, an d'Gespréicher mam Morgan waren an deem Sënn gutt, konstruktiv an zukunftsorientéiert. Dohir ass d'Morgan eng gutt a kompetent Verstärkung fir eis Partei fir am Gemengerot Politik am Interêt vun de Bierger.inne vun der Gemeng Déifferdeng kënnen ze maachen.

Mir freeën eis op eng gutt Zesummenaarbecht!

Matgedeelt vun der LSAP Déifferdeng, den 21. Oktober 2024

## Morgan Engel joigne le LSAP

La section LSAP de la commune de Differdange et notre fraction au conseil communal se réjouissent de pouvoir accueillir Morgan Engel dans leurs rangs : Morgan Engel a pris la décision, en raison de la situation au sein du Parti des Pirates, de poursuivre son mandat de conseillère communale avec le LSAP.

Toute personne qui adhère aux valeurs fondamentales et au programme de base de la LSAP est la bienvenue au sein du LSAP, et les discussions avec Morgan ont été dans ce sens bonnes, constructives et tournées vers l'avenir. L'arrivée de Morgan Engel constitue ainsi un renfort compétent pour notre parti qui nous permet de développer davantage notre action politique dans l'intérêt des citoyens de la commune de Differdange.  
Nous nous réjouissons d'une bonne collaboration !

Communiqué par le LSAP Differdange, le 21 octobre 2024

## Morgan Engel wechselt zur LSAP

Die LSAP-Sektion Gemeinde Differdingen und unsere Fraktion im Gemeinderat freuen sich, Morgan Engel in ihren Reihen aufzunehmen: Morgan Engel hat die Entscheidung getroffen, aufgrund der Situation in der Piratenpartei ihr Mandat als Gemeinderätin bei der LSAP weiterzuführen.

Jede Person, die sich zu den Grundwerten und dem Grundsatzprogramm der LSAP bekennt, ist bei der LSAP willkommen, und die Gespräche mit Morgan waren in diesem Sinne gut, konstruktiv und zukunftsorientiert. Morgan ist daher eine gute und kompetente Verstärkung für unsere Partei, um im Gemeinderat Politik im Interesse der Bürgerinnen und Bürger der Gemeinde Differdingen machen zu können.

Wir freuen uns auf eine gute Zusammenarbeit!

Mitgeteilt von der LSAP Differdingen, den 21. Oktober 2024